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BESLUITENLIJST 

VAN DE OPENBARE VERGADERING VAN DE RAAD,
op 17 juni 2019 – 20.00 uur

Aanwezig
De voorzitter 
De griffier
fracties

:
:
:

De heer drs. A.J. van Hout 
Mevrouw mr. M. Smits - Jansen
CDA Mevrouw A.C. Driesprong–Verhaaff, 

de heer J.A.L. Derksen, de heer J. P. Hofland, 
de heer J. Kielman, de heer P.J.H. Pennekamp en 
de heer M.N. Tap

SP Mevrouw A. van Oudenallen, de heer P.A. Gompelman 
en de heer E.W. van Baarsen

VVD Mevrouw J.G. Berings-Teunissen, 
de heer R.S.F. ten Kortenaar en de heer J.W. Derksen

D66 Mevrouw M.C.T.W. Abbink en mevrouw P. van Sterenberg 
PvdA Mevrouw C. Tegelaar
GroenLinks Mevrouw S.J. Wobma en de heer B.T.M. Schulte

Tevens aanwezig : Burgemeester drs. A.J. van Hout
Portefeuillehouder J.P. Breunissen
Portefeuillehouder T.E.R.A. Kampschreur
Portefeuillehouder R.F.M. Raaijman
Portefeuillehouder J.H.J. Sluiter
Gemeentesecretaris dhr. P.J.E. Breukers 

Notulist : Mevrouw H. Nomden - Bremer

1. Opening

De voorzitter heet alle aanwezigen en kijkers via de livestream van harte welkom en opent de 
vergadering. Er is geen bericht van verhindering ontvangen.

2. Vaststellen agenda

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

3. Vaststellen besluitenlijst d.d. 18 maart 2019

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.

4. Lijst van aandachtspunten

Punt 4 - Duurzaamheidsparagraaf bij elk relevant raadsvoorstel
Kan van de lijst af.

Punt 5 - Mw. Huuskes
Kan van de lijst af. 

Punt 6 – renovatie plantsoen Clossei Uiterweert
De GroenLinks fractie vraagt naar de uitkomst van het gesprek met de briefschrijver.

Wethouder Sluiter geeft aan dat er een goed gesprek heeft plaatsgevonden. De briefschrijver 
overweegt om te kijken in de buurt of er animo is voor groenadoptie. 

Punt 8 - Fietspad langs Rivierweg
Kan van de lijst af. 
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5. Lijst van ingekomen stukken

A5 – Transformatieplan bescherm thuis aan zet 2019 – 2021

De D66 fractie geeft aan dat de financiële risico’s voor de gemeentes groot zullen zijn bij de 
cliëntenoverstap van de WMO naar de WLZ en vraagt of hier rekening mee gehouden is met 
het budget in de aanloop hiernaar toe.

Wethouder Kampschreur geeft aan hierover te hebben nagedacht en is zich bewust van de 
financiële risico’s en kwetsbaarheid en hoopt op een betere uitkomst voor de regio Arnhem dan 
op dit moment voorligt.

B4 – Uniformering kaderbrief Gemeenschappelijke Regelingen

De GroenLinks fractie vraagt of het zinnig is om hier ook bij aan te sluiten zodat de 
gemeenschappelijke regelingen uniformer aangeleverd worden. Alle fracties gaan hiermee 
akkoord.  

B3 en  B6 – Moties tekorten sociaal domein

De GroenLinks fractie stelt een vergelijkbaar initiatief voor. 

Wethouder Kampschreur meldt dat via de meicirculaire al voor een belangrijk deel aan de 
vraag voldaan is en denkt dat het moment voorbij is omdat de besluitvorming reeds heeft 
plaatsgevonden. 

6. HAMERSTUKKEN

7. GR - MGR begroting 2019 en meerjarenbegroting 2020-2023

Het met algemene stemmen aangenomen besluit luidt:
1.De raad besluit een zienswijze op de ontwerp gewijzigde begroting 2019, het 

uitvoeringsprogramma 2020 en de ontwerp Meerjarenprogrammabegroting 2020-2023 van 
de MGR Sociaal Domein kenbaar te maken conform bijgevoegde conceptbrief zoals 
verzonden door het college op 23 april 2019 (met als kenmerk Z/19/049523 /201403538). 

2.De raad neemt kennis van de jaarrekening 2018 van de MGR 

8.   GR - Streekarchivariaat de Liemers en Doesburg

 Het met algemene stemmen aangenomen besluit luidt:
  1. De raad besluit om geen zienswijze kenbaar te maken op de concept jaarrekening 2018 
van het Streekarchivariaat de Liemers en Doesburg. 

   2. De raad besluit om geen zienswijze kenbaar te maken op de ontwerp begroting 2020 van 
 het Streekarchivariaat de Liemers en Doesburg. 
  3. De raad besluit de intentie uit te spreken om te participeren in het project de-Depot Liemers 
 en Doesburg. 
  4. De raad besluit het Dagelijks Bestuur van het Streekarchivariaat de Liemers en Doesburg  
 per brief te informeren over bovenstaande. 

9. GR - Veiligheids- en Gezondheidsregio Gelderland - Midden 

  Het met algemene stemmen aangenomen besluit luidt:
Conform bijgaande conceptbrief een zienswijze in te dienen op de volgende punten: 
- het conceptjaarverslag 2018; 
- de ontwerpbegroting 2020 van VGGM; 
- de conceptjaarrekening 2018; 
- de ontwerpbegroting 2020 van Veilig Thuis; 
- het beleidsplan 2020-2023 van VGGM en het beleidsplan Brandweer 2020-2023. 
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10. Regionale Energie Strategie (RES) 

 Het met algemene stemmen aangenomen besluit luidt:
1.Kennis te nemen van de concept startnotitie Regionale Energie Strategie (RES) Arnhem 

Nijmegen 

2.De reactie op de concept startnotitie Regionale Energie Strategie (RES) Arnhem Nijmegen 
vast te stellen (conform het voorstel in bijlage 2). 

11. Benoeming leden commissie ruimtelijke kwaliteit 

Het met algemene stemmen aangenomen besluit luidt:
1.Vier nieuwe leden van de commissie ruimtelijke kwaliteit (welstandcommissie) voor een 

periode van drie jaar (1 januari 2019 tot en met 31 december 2021) te benoemen. 

2.De huidige rayonarchitect opnieuw te benoemen voor een periode van drie jaar (1 januari 
2019 tot en met 31 december 2021). 

12. Algemene Verordening Ondergrondse Infrastructuren 2019 

Het met algemene stemmen aangenomen besluit luidt:
1.De Algemene Verordening Ondergrondse Infrastructuren 2019 (AVOI-2019) inclusief 

toelichting vast te stellen. 
2.De Algemene Verordening Ondergrondse Infrastructuren 2012 (AVOI-2012) in te trekken. 

3.De Algemene voorwaarden UNOG voor het leggen, hebben en onderhouden van kabels en 
leidingen van nutsbedrijven, inclusief toelichting en meldingsformulier, in te trekken. 

4.De 1e wijziging van de “Legesverordening 2019” vast te stellen. 

13. GO - Regio Arnhem Nijmegen

Het met algemene stemmen aangenomen besluit luidt:
1.Geen zienswijze kenbaar te maken op de concept jaarrekening 2018 van de regio Arnhem 

Nijmegen. 

2.Geen zienswijze kenbaar te maken op de ontwerp begroting 2020 van de regio Arnhem 
Nijmegen.

14. GR - Regio Arnhem Nijmegen (BVO DRAN) 

Het met algemene stemmen aangenomen besluit luidt:
Zienswijze op de Ontwerp Meerjarenbegroting BVO DRAN 2019-2023 in te dienen bij het 
bestuur van de BVO DRAN met de volgende accenten: 
 De voorliggende Ontwerp Meerjarenbegroting geeft vertrouwen dat naar de toekomst toe er 

een verhoging plaatsvindt van de kwaliteit van het doelgroepenvervoer en de efficiency 
daarvan vergroot wordt. 

 De volgende onderwerpen benadrukken: ontwikkeling uitgaven; kwaliteit van begroting; 
sturen op kwaliteit; sturen op efficiency en sturen met beleidsmaatregelen. 

15. DISCUSSIESTUKKEN

16. GR - Samenwerking de Liemers 

Het geadviseerde besluit luidt:
1. Geen zienswijze kenbaar te maken bij de jaarrekening 2018 van Samenwerking de Liemers; 
2. Geen zienswijze kenbaar te maken op de concept begroting 2020-2023 van Samenwerking 
de Liemers. 
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De CDA-, SP-, VVD- en D66- fracties hebben in de commissie aangegeven akkoord te gaan met 
dit voorstel. 
De GroenLinks- en PvdA- fracties wilden de beantwoording van de technische vragen 
afwachten.

De technische vragen zijn allemaal beantwoord. Ook de aanvullende vragen, die naar 
aanleiding daarvan zijn gesteld zijn beantwoord.

De GroenLinks- en PvdA fracties gaan akkoord na de beantwoording van de technische vragen.  

Dit voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen. 

17. Economische visie de Liemers 2040

Het geadviseerde besluit luidt:
1. De raad besluit om de Economische visie de Liemers 2040 vast te stellen 
2. De raad besluit om in te stemmen met de uitvoeringsbegroting behorende bij de 
Economische visie de Liemers 2040, onder voorbehoud van besluitvorming bij de 
Voorjaarsnota. 

De fracties van GroenLinks en PvdA wilden naar aanleiding van de antwoorden van de 
wethouder in de commissie het voorstel nog bespreken in de fractie.

Wethouder Sluiter geeft aan dat de Liemerse ambassade veel aandacht besteedt aan moeilijk 
plaatsbare mensen met afstand tot de arbeidsmarkt.

Wethouder Sluiter meldt dat de bereikbaarheid van de A12 het op korte termijn zal moeten 
hebben van gedragsverandering en het geven van prikkels op het gebied van duurzaamheid en 
financiën.

Dit voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen. 

18. Actie-agenda Economisch kader Westervoort

 Het geadviseerde besluit luidt:
1. De Actie-agenda Economisch kader Westervoort d.d. 1 mei 2019 vast te stellen en; 
2. Het college te verzoeken uitvoering te geven aan de 3 deelgebieden: Het Ambacht, centrum 
en Dorpstraat-Hamersestraat. 

Door het college is een ‘duurzaamheidsparagraaf’ aangeleverd die aan het voorstel wordt 
toegevoegd.

De GroenLinks fractie bedankt voor het toevoegen van de duurzaamheidsparagraaf. De 
omschrijving zou steviger en ambitieuzer mogen zijn. Ze wachten de uitwerking van de actie-
agenda af. 

Dit voorstel wordt met algemene stemmen aangenomen. 

19. GR - Begroting 2020 1Stroom

Het geadviseerde besluit luidt:
Geen zienswijze in te dienen op de programmabegroting 2020-2023 van 1Stroom.

In de commissie heeft de PvdA-fractie aangegeven een amendement te overwegen om wel een 
zienswijze in te dienen. De GroenLinks-fractie wil graag weten hoe binnen de organisatie de 
voortgang van de organisatie ontwikkeling in kleine stapjes wordt gemonitord.

De vraag van GL is beantwoord.

De PvdA fractie dient geen amendement en zienswijze  in, maar zal niet instemmen met dit 
voorstel omdat in Duiven morgen het besluit genomen zal worden. 
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De PvdA- fractie stemt tegen. 

De CDA-, SP-, VVD-, GroenLinks- en D66- fracties stemmen voor. 

Het voorstel wordt met 16 stemmen voor en 1 stem tegen aangenomen. 

20. Leegstandsverordening

 Het geadviseerde besluit luidt:
1.De Leegstandsverordening gemeente Westervoort 2019 vaststellen. 
2.Vast stellen dat een jaar na inwerkingtreding van de verordening aan de raad wordt 

gerapporteerd in hoeverre de verordening effect heeft gesorteerd. 

De raad kan niet over een initiatiefvoorstel beslissen voordat het college in de gelegenheid is 
gesteld wensen en bedenkingen ter kennis van de raad te brengen. Om het initiatiefvoorstel 
zorgvuldig voor te bereiden en om het in de raad te kunnen behandelen, heeft de 
initiatiefnemer aan het college een verzoek gedaan de wensen en bedenkingen over de 
Leegstandsverordening te geven. Dit advies van het college is bij het voorstel gevoegd.

Er is door het bestuur van de winkeliersvereniging een brief aan de raad gestuurd. Deze is 
eveneens bij de stukken gevoegd zodat die bij de behandeling kan worden betrokken.

De VVD fractie geeft, als initiatiefnemer, een toelichting op het initiatiefvoorstel. 

Wethouder Sluiter geeft een toelichting op het standpunt van het college. 

21.03 uur – de vergadering wordt geschorst tot 21.23.

De VVD fractie houden de leegstandverordening aan.  

De VVD, PvdA en GroenLinks fracties dienen een motie in m.b.t. de plan van aanpak 
winkelcentrum de Wyborgh. (zie bijlage 1)

Wethouder Sluiter zegt toe de raad te informeren over de onderhandelingen  als er iets te 
melden is. 

De VVD-, PvdA- en GroenLinks- fracties stemmen voor de motie.

De CDA-, SP- en D66- fracties stemmen tegen de motie.

De motie wordt met 6 stemmen voor en 11 stemmen tegen verworpen. 

21. Langetermijnagenda

Er zin geen opmerkingen gemaakt over de langetermijnagenda. 

22. Mededelingen

Wethouder Raaijman vraagt aandacht voor een voorlichtingsavond op 24 juni a.s. van de RSD. 

De heer Tap maakt de raad opmerkzaam op het verslag van de euregioraadsvergadering op 6 
juni jl. Dit verslag staat in iBabs. 

23. Behandeling ingediende vragen (artikel 40 RvO)

De fractie van GL heeft vragen gesteld over de voorgenomen bomenkap op 2 platanen en 2 
eiken. Er is door het college aangegeven dat de beantwoording nog wat tijd kost en dat er in de 
raadsvergadering op terug wordt gekomen 

De GroenLinks fractie vraagt naar een reactie op de ingediende vragen. 



6

Wethouder Sluiter kan nog geen definitief antwoord geven door vakantie van de betreffende 
ambtenaar en door de vorm van participatie. Beantwoording volgt binnen 30 dagen. 

De GroenLinks fractie gaat ervan uit dat de bomen voor die tijd niet gekapt gaan worden. 

Wethouder Sluiter zal de bomen niet direct kappen zodra de kapvergunning onherroepelijk is. 

De vragen van de VVD over de verkeersborden zijn beantwoord.

24. Burgerrondvraag (zaken die niet aan de orde zijn geweest)

Hier wordt geen gebruik van gemaakt van de burgerrondvraag.

25. Rondvraag

De heer Schulte heeft een Technische vraag betreffende maaibeheer slootranden;
De rietkragen langs de sloten vormen een geschikte nestplaats voor met name de kleine 
karekiet. Het riet zorgt voor bescherming voor deze schuwe vogel. Het was fijn te horen dat de 
kleine karekiet is teruggekeerd naar de Westervoortse slootranden. Ook de koekoek profiteert 
hiervan. In het kader van biodiversiteit hebben de rietkragen dus een belangrijke functie.
De kleine karekiet heeft een broedtijd van mei tot september. Het is dan ook jammer wanneer 
begin juni, midden in het broedseizoen, een aan kant van de sloot de rietkraag tot minimale 
proporties wordt teruggebracht. Ook aan de overkant van deze sloot zal de kleine karekiet zich 
niet meer veilig voelen.

Vraag:
Houdt de gemeente Westervoort bij het onderhoud van bermen en slootranden voldoende 
rekening met de biodiversiteit en het effect op fauna daarin?

Wethouder Sluiter komt hierop terug. 

De PvdA fractie vraagt of er gesprekken zijn geweest met de voetbalverenigingen m.b.t. de 
rubberkorrels.

Wethouder Breunissen meldt dat de rubberkorrels onderzocht worden. Hier volgt nog een 
reactie op. Er niet gesproken is met de voetbalverenigingen. RIVM geeft aan dat er geen 
gezondheidsrisico’s zijn. 

26 Sluiting

De voorzitter bedankt iedereen voor zijn en haar inbreng en sluit de vergadering om 21.48 uur.

Aldus vastgesteld in de openbare vergadering van de raad voornoemd d.d. 30 september 2019,

de griffier de voorzitter

M. Smits - Jansen drs. A.J. van Hout


